



ICT



展現AR技術新體驗的手機應用程式 Showcasing a Brand New Experience of Augmented Reality (Ar) Technology

喜悅導體有限公司是流動應用程式的開發商，其作品靈活地應用於iPhone、iPad及Android手機，Augmented Reality (擴增實境技術)的應用尤其是他們所長。喜悅的新作PeepPop App更能展現AR技術的新體驗。只要通過QR code下載這個匯聚多種類影像搜尋的「PeepPop App」後，開啟拍攝功能拍張照片，再選取App提供的其中一個動作一起上載到雲端，下載者其後就可看到該影像及附上的動作，如AR技術帶來的3D效果、錄音或網站連結。

Joy Aether Limited is an app developer. Their works span across smartphones and tablets on iOS and Android platforms, with a strong emphasis on Augmented Reality (AR) Technology. Joy Aether's latest app PeepPop brings users a new AR experience. It is a crowdsourced visual search app that turns any 2D image into interactive multi-media surface. Just download the app by scanning the QR code. Then open the camera and take a picture. You can then upload the photo to a cloud server together with one of the pop actions provided by the app. Afterwards, your friends would then see that photo alongside the pop actions, such as 3D effects generated by AR, playing an audio file, or going to a webpage.

* 喜悅導體有限公司創立於2008年，於2014年自科學園之科技創業培育計劃畢業。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* Joy Aether Limited was founded in 2008, graduating from HKSTP's Incu-Tech Programme in 2014.

More information is available by scanning the QR code.

